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من نحن
تأسس راو ستوديو عام ٢٠١٨م، و اصبح دار تصوير إبداعي فريد من نوعه من إنتاج أفلام متخصصة في أنماط و فئــات 

مختلفة لكــل من القطاعين الخـاص و العــام، يتكون فريقنــا من ابداعيين و مهنيين و الأشخــاص القادرين على تنفيذ 

المشاريع التي تتعامل مع المعايير الدولية لإنتاج الإعلام و الأفكار الإبداعي.

ABOUT US
Since RAWSTUDIO was established in 2018, we became a unique creative photography & film production 

house specialized in various styles and categories of both corporate and commercial.

we are proudly based in riyadh, saudi arabia empowered with the needed capacity, potential and 

experience to provide our services throughout the kingdom and neighboring countries through our 

partners.





خدماتنــــا

OUR
SERVICES

We provide photography services
commercial - corporate - library - creative - lifestyle - e commerce - stop motion - events & coverage - 

profile - portraits - drone.

We produce film & video
commercial - corporate - library - creative - lifestyle - e commerce - stop motion - events & coverage - 

profile - documentary - drone.

We create animation / 3d motion & static.
Omnidirectional (360) degree photography.

نقدم خدمات التصوير الفوتوغرافي.
تجاري - شركة - مكتبة - ابداعي - لايف ستايل - تجارة الكترونية - ستوب موشن - احداث وتغطيات بروفايل - بورتريه - درونز.

ننتج الأفلام ومقاطع الفيديو.
تجاري - شركة - مكتبة - ابداعي - لايف ستايل - تجارة الكترونية - ستوب موشن - احداث وتغطيات بروفايل - وثائقي - درونز.

أنيميشن / ستوب موشن.
تصوير متعدد الاتجاهات (٣٦٠).
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KAFD | كـافد

في إطار التعاون مع شريك نجاحنا كـافد نفخر بكوننا جزء من حملة #أحسِن 
والذي قمنا بدورنا بالتصوير الفوتوغرافي.

In joined efforts with Kafd Raw Studio cannot be more proud to be a part 

of the campaign. Our task was to deliver photos reflect the messages.





STC | اس تي سي

فخــــــورين بالعمـــل على حملة #stc_مفوتر الخاصة بشركـــــــــــاء نجاحنـــــــــا 
اس تي سي.

We had the privilege to work with our success partner stc on their latest 

Mofawtar campaign.





SHAWARMA HOUSE | بيت الشاورما

تشرفــــــنا بتنفيــــــــذ هــــذا العمـــــل مع شريكــــــنا بيت الشاورما لحملتهم
فطور بيت الشاورما #فيه_من_كل_بيت.

We were honored to work on this project with our partner, Shawarma 

House for the Shawarma House breakfast campaign.



https://www.youtube.com/watch?v=_gcYPozfFf4


DUNKIN | دانكـن

احتفلنـــــــــا بهــــذا العمــــل مع شريكنــــا دانكن بمناسبة افتتــــاح الفرع ٦٠٠ 
#دانكن_في_ كل_مكان #دانكن_قريب_منك.

We celebrate this work with our partner Dunkin on the occasion of the 

opening branch 600 #Dunkin'_everywhere #Dunkin_close_to_you



https://www.youtube.com/watch?v=KFPVlrkNWIE


AMEX | اميريكان اكسبرس

فخورون بالعمل مع شريكنا اميريكان اكسبرس للمرة الثالثة، بدورنا قمنا 
في هذا المشروع بتصويره فوتوغرافي لحملة #بلاتينيوم.

We’re proud to work with our partner Amex for the third time. Our task 

was to deliver photos that reflect the messages of the #Platinum 

campaign.





STC | اس تي سي

تشرفنا بعملنا مع شركــاء نجاحنـــا اس تي سي بحيث قمنــا ببنـــاء التصور 
البصري والمفهوم الإبداعي للحملة حتى انتاج هذا العمل الرهيب.

We are honored to have worked with our success partner Stc as we 

arranged the storyline, creative concept production approach and 

produced this fun project.



https://www.youtube.com/watch?v=QSy9j5ecwsM
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مقتطفـات
SHOWREEL

https://www.dropbox.com/scl/fi/qe8ff8vjs64xe7dcypqcr/RAW-showreel-24_may.mp4?rlkey=5o084tjrxl7w47qcfv7shp5ik&dl=0


اخراج وسائط
MEDIA PRODUCTION

سنوات الخبرة
YEARS OF EXPERIENCE

مشروع مكتمل
COMPLETED PROJECT

+300+5+400



QUANTITY
الكميـة

QUALITY
الجودة

TIME
لمـاذا راو ستوديو؟الوقت

WHY
RAW
STUDIO?



ابقى على تواصل!

GET
IN
TOUCH!

www.rawstudiosa.com

+966500161267 - 0112416162

info@rawstudiosa.com


